



wevo

DE

# WEVO AUF „THE BATTERY SHOW EUROPE“ IN STUTTGART

The Battery Show Europe ist die größte Messe für moderne Batterietechnologie in Europa. Über 400 Aussteller aus allen Bereichen präsentieren dort tausende von Entwicklungen und Lösungen für die Produktion und Fertigung. 2019 finden Messe und Konferenz in Stuttgart, einem der Zentren der deutschen Automobilindustrie, statt.

Als wichtiger Partner der Automobil- und Energiebranche ist Wevo eine feste Größe auf der Messe und zeigt seine neuen Lösungen auf Basis von Polyurethan, Epoxid und Silikon zum Gießen, Kleben und Dichten.

[The Battery Show Europe 2019](#) | [07.–09.05.2019](#) | [Halle 1, Stand 734](#) | [Messe Stuttgart](#)

EN

# WEVO AT “THE BATTERY SHOW EUROPE” IN STUTTGART

The Battery Show is Europe’s largest trade fair for advanced battery technology. More than 400 manufacturers and service providers from across the supply chain will display thousands of design, production and manufacturing solutions. In 2019, the expo and conference is moving to Stuttgart, one of the centres in the German automotive industry.

As an important partner to the automotive and energy industry, Wevo will play an integral part at the fair, presenting new polyurethane, epoxy and silicone-based resin solutions for casting, bonding and sealing.

[The Battery Show Europe 2019](#) | [07.–09.05.2019](#) | [Hall 1, Booth 734](#) | [Messe Stuttgart](#)